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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tett a Kormány annak érdekében, hogy a 
daganatos betegségben szenvedők korszerűbb, szakszerűbb és hatékonyabb kezelést 
kaphassanak? 2." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem,  engedje  meg,  hogy  a  4565.  számon  feltett  írásbeli  kérdésemre  a  szaktárca  nevében
válaszoló parlamenti államtitkár által megfogalmazottakkal kapcsolatosan az alábbiakat megosszam
Önnel.

Az  általam  feltett  kérdések  mindenfajta  személyeskedéstől  és  intrikától  mentesen  kerültek
megfogalmazásra,  melyek  tényszerű  alapját  a  kormányzati  főhivatalként  működő  központi
költségvetési szerv, a Központi Statisztikai Hivatal adatszolgáltatása biztosította. Ennek tükrében
meglehetősen visszatetsző a válasz személyeskedő hangvétele, melyben, több ízben a kérdéskört
közelről sem érintő vélemények kerültek rögzítésre.

Tisztelt  Miniszter  Úr!  Bár  a  jelen  formában  a  szaktárcákhoz  kérdést  címezni  kizárólag
országgyűlési képviselőnek van lehetősége, a tájékozódásra vonatkozó igény a legtöbb esetben a
széles körű közvélemény részéről fogalmazódik meg.

Kérem  ezért,  hogy  a  továbbiakban  a  fentieket  szem  előtt  tartva,  a  honfitársaink
információigényeinek  messzemenő  kielégítésére  törekedve  igyekezzenek  megfogalmazni  a
válaszaikat.

Az Ön által leírt ráfordítások ellenére a hivatalos statisztikai adat az, hogy 2010-ben 33.076, 2017-
ben 33.548 fő vesztette életét daganatos megbetegedés miatt.

Mindennek okán azt gondolom, hogy nem kerülhetőek meg az újabb, érzékelhető erőfeszítések a



daganatos megbetegedések visszaszorításának terén.

Tisztelt  Miniszter  Úr!  Milyen  további  intézkedések  és  fejlesztések  várhatóak  a  daganatos
megbetegedések megbetegedése-, és gyógykezelése terén?

Várom megtisztelő, az állampolgárok jogos információigényét kielégítő válaszát!
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